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רוצים היו  לא  הפלשתינים  ושומרון,  ביהודה  התנחלות אחת  הייתה  לא  גם אם  שורץ:  עדי  ד”ר 

שלום. מדינת ישראל לא צריכה להתעסק בהתנחלויות בכלל. אנחנו יורים לעצמנו ברגל. ברור לנו

שהם לא רוצים אותנו כאן בכלל ונתלים באמתלה של ‘השטחים’. המסר שלנו לעולם צריך להיות

ברור – זה לא שטחים. הפלשתינים לא רוצים אותנו כאן בכל גבול שהוא. אנחנו גם לא תמימים,

על מתקפות  עוד  יזמין  וזה  הביטחון,  למועצת  ערבית  פנייה  עוד  אמריקני,  גינוי  תעורר  בנייה 

ישראל.

הראיון התפרסם בערוץ 7, בתאריך 20.6.2024.

https://www.misgavins.org/schwartz-response-time/
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